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Betreft: Schriftelijke vragen van CDA inzake problematiek rond het gebouw van fanfare Sint 
Servatius. 

 
Geacht college, 

 
Meerdere jaren ligt de vraag van het bestuur van Fanfare Sint Servatius voor om een sleutel te 
krijgen van de toegangspoort van de voormalige speelplaats van het gebouw van SAM aan het Sint 
Theresiaplein. De fanfarezaal biedt plaats aan diverse maatschappelijke functies en verenigingen uit 
de omgeving.  
 
Meerdere verenigingen maken gebruik van deze accommodatie waaronder verenigingen voor 
ouderen waardoor goede en veilige bereikbaarheid van het gebouw een must is. Dit geldt voor 
vervoer van ouderen maar ook voor ambulance e.d. mocht dat onverhoopt een keer nodig zijn: 
veiligheid en goede bereikbaarheid staat voorop. 
Meerdere keren is getracht de sleutel te regelen maar door een aantal incidenten is het afgeven van 
een sleutel steeds ingetrokken.  
 
De voormalige speelplaats wordt enkel en alleen gebruikt om er af en toe auto’s op te parkeren van 
gebruikers van het SAM-gebouw. Voor het overige heeft deze speelplaats, naar ons weten, geen 
verdere functie. Incidenteel gebruik door de verenigingen zou niemand belemmeren in zijn doen en 
laten. Er is plek genoeg. 
 
Om een of andere reden, niet bekend bij de fanfare, is plotsklaps een duur hekwerk geplaatst tussen 
het terrein van de fanfarezaal en de voormalige speelplaats. De doorgang naar de entree van de 
fanfarezaal is hierdoor minimaal geworden en voor de ouderen die met regelmaat de zaal bezoeken 
geen makkelijke, veilige doorgang. Aan deze zijde van het gebouw bevindt zich in de doorgang een 
uitgebreide fietsenstalling die de ruimte beperkt als er fietsen staan. 
 
Dit gebeuren leidt tot een aantal vragen, t.w.: 
 

1. Is door het bestuur van SAM, gebruiker en verhuurder van ruimten in de voormalige 
huishoudschool, bezwaar gemaakt tegen het incidentele gebruik van de speelplaats door de 
fanfare of andere verenigingen? Zo ja, wat waren de redenen en de argumenten? 

 
N.B. Het bestuur van de fanfare geeft aan over een brief te beschikken waarbij het bestuur van SAM 
accordeert dat parkeren door gebruikers van de fanfarezaal tot de mogelijkheden kan behoren. 
 



 
2. Kunt u aangeven waarom een dergelijk hekwerk plaatsen noodzakelijk was? Is hierbij ook 

gekeken naar veiligheids- en bereikbaarheidsaspecten? Wordt het trottoir van het Sint 
Theresiaplein aangepast zodat gebruikers directer de zaal kunnen bereiken? 

 
3. Is met betrokken partijen, bestuur SAM en bestuur fanfare, om tafel gezeten om de 

problematiek rond het gebruik van de speelplaats te bespreken en eventuele regelingen te 
treffen? Zo niet, kan dat alsnog gebeuren zodat het hekwerk eventueel verwijderd kan 
worden? 

 
4. Bent u ook niet van mening dat het opstellen en uittreden van de fanfare beter op de 

speelplaats zou kunnen plaatsvinden i.v.m. de veiligheid van de leden en het belemmeren 
van het verkeer?  

 
N.B. Optredens naar buiten door de fanfare vinden voor het merendeel in het weekend plaats en dan 
is de speelplaats niet of veel minder in gebruik en dus een ideale plek om in alle veiligheid hiervan 
gebruik te maken.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Jan Janssen 

CDA Maastricht 

 

 

 


